
Protokoll fra møtet i Parlamentet i Studentorganisasjonen i Innlandet 
 
Dato: 12.10.18 
Sted: Blæstad 
Tid: 11.00 
 
Tilstede med stemmerett: Nere Knutsson Haugå, Karoline Valdem, Sonia Ngyuen, 
Jan Emil Heibø, Bendik Kaurin Everetsen, Tuva Fjærtoft Lønne, Ingvar Mathisen, 
Thea Karoline Åsmundstad, Trine Mathisen, Gesine Fischer, Peder Opsahl 
 
Tilstede uten stemmerett: Lisa Marie Mandfloen, Arild Johannessen, Bård Ræstad, 
Oliver Korssjøen, Christiane Markeng, Jørgen Wigestrand, Bjørn Martin Flindrum, Siri 
Josefine Mo, Nicolai Andreas. 
 
Saksnummer Sakstittel 

 
PM-01/18 Konstituering 
PM-02/18 Behandling av protokoll fra siste møte 

 
PM-03/18 Orienteringer 

 
PM-29/18 Revidering av Stillingsinstrukser 
PM-43/18 Resolusjon om jordbruksutdanningen ved HINN 
PM-44/18 Utveksling i høyere utdanning 
PM-45/18 Årbok 
PM-46/18 OU-arbeidsgruppe 
PM-47/18 Orientering fra Namibiaforeningen 
PM-48/18 Diskusjonssak om Namibiaforeningen 
PM-06/18 Suppleringsvalg til Parlamentet 
PM-37/18 Valg av studentrepresentanter til styret i SINN 
 Innspill til kvalitetsrapporten 

 
 

 
 

 
 

  
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



Sak PM-06/18 
Gjelder: Supplering til parlamentet 

 
Parlamentet hadde ved møtets start 10 stemmedyktige representanter, og var slik sett ikke 
vedtaksdyktige. 
 
Forslag til vedtak: 
 Parlamentet ønsker å gjennomføre suppleringsvalg. 
Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent. 
 
Peder Opsahl ble valgt til vararepresentant til Parlamentet fra Evenstad ved akklamasjon. 
 
 
 
Sak PM-01/18 
Gjelder: Konstituering 

 
Forslag til vedtak: 
 01: Innkalling godkjennes 
 02: Saksliste og tidsplan godkjennes 
 03: Medlemmer av KK velges som tellekorps 
 04: Mailén Evita Leite og Erling Relling velges til møteledere 
 05: Randi Kirkeby velges til å føre protokoll. 
 
Forslag til vedtak 01,02,03,04,05 ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak PM-02/18 
Gjelder: Behandling av protokoll fra siste møte 

 
Forslag til vedtak: 
 01: Protokoll fra møtet 19.09.18 godkjennes. 
Forslag til vedtak ble godkjent med følgende merknader; Det er feil dato i protokollen, Trine 
Mathisen ble valgt inn som vara i SINN styret. 
 
Protokoll fra 19.09.18 blir endret utfra kommentarer framkommet under møtet. 
 
 
Sak PM-03/18 
Gjelder: Orienteringer 

 
Arbeidsutvalget ved Lisa Marie Mandfloen: Saken om studentombud blir behandlet i 
utdanningsutvalget og LMU kommende uke. AU har sendt brev til økonomidirektøren og bedt om at 
det holdes av penger til studentombud for etablering av dette i 2019. Det har vært samtaler med 
SINN om samarbeidsavtalen, man snakket om SHOT undersøkelsen og fokus på arbeid rundt 
studenthelsetjenester, SINN behandler sitt budsjett i slutten av oktober. Det er lagt ned arbeid i 
markedsføring i forbindelse med rekruttering til parlamentet og for å få folk til å stemme ved valget. 
Det er utviklet facebook banner som er delt slik at så mange som mulig kan bruke den på sin private 
profil. Etter møtet ønsker vi å spille inn små video intervjuer med parlamentsmedlemmene for å 
bruke i markedsføringen. 
 



Sentralstyret ved Torje Martnes: Hele sentralstyret har vært med på Trysilseminar. Lillehammer og 
Elverum har hatt arrangementer knyttet til Verdes psykiske helse dag, Rena har arrangert helsedager. 
Mange henvendelser som kommer lokalt skulle vært rettet til et studentombud, jobber ellers med å 
rekkruttere til parlamentet og fakultetstillitsvalgte. 
 
Høgskolestyret ved Arild Johannessen: Høgskolestyret har vedtatt ny arbeidstidsordning for ansatte i 
undervisnings og forskerstillinger, økonomisk langtidsplan for HINN, internasjonaliseringsstrategi og 
de har gått igjennom masterprogrammene. Den framlagte kvalitetsrapporten ble kastet av 
høgskolestyret, og må jobbes videre med. 
 
SINN styret ved Emily Johaanson: Det har ikke vært styremøte siden sist. Det jobbes for å få på plass 
en ny direktør i SINN i god tid før den nåværende går av for å sikre overlapp. 
 
Kontrollkomiteen ved Christiane Markeng: Christiane er valgt til leder i kontrollkomiteen. De til nå 
behandlet en sak på etterspørsel fra Valgkomiteen. 
 
Valgkomiteen ved Oliver Korssjøen: Har ikke hatt anledning til å møtes for å planlegge annonserte 
valg. 
 
Utdanningsutvalget ved Arild Johannessen: Har jobbet med retningslinjer for arbeidskrav, eksamen. 
Har utarbeidet en sensorveiledningsmal og kvalitetsrapporten. 
 
Ledermøtet ved Lisa Marie Mandfloen: Drøfter om fakultetene skal ha egne styrer eller råd. 
Studentombud blir meldt opp som egen sak til neste ledermøte. 
 
 
Sak PM-44/18 
Gjelder: Utveksling i høyere utdanning 

 
Forslag til vedtak: 

01: Parlamentet sier seg enig i at studenter er nødt til å dra på utveksling, med mindre de melder 

seg av ordningen.  

02: Parlamentet sier seg uenig i at studenter er nødt til å dra på utveksling, og ønsker heller ikke 

en ordning med avmelding.  

03: Parlamentet sier seg uenig i at studenter er nødt til å dra på utveksling, og ønsker heller ikke 
en ordning med avmelding. På den andre siden ønsker Parlamentet at Høgskolen skal 
fortsette internasjonaliseringsstrategien 

 
Forslag til vedtak framsatt på møtet av Tuva Fjørtoft Lønne: 

Parlamentet sier seg uenig i at alle studenter er nødt til å dra på utveksling. Parlamentet vil 
heller at Høgskolen legger til rette for at alle studenter ved HINN har mulighet til å dra på 
utveksling om de ønsker. 
 

Forslag til vedtak framsatt på møtet ble godkjent. 
 
 
Sak PM 43/18 
Gjelder: Resolusjon om jordbruksutdanningen ved HINN 

 
Forslag til vedtak: 



 01: Parlamentet vedtar resolusjon i jordbruksutdanningen ved HINN 
 
Forslag til vedtak ble godkjent med flertall ved mailavstemming avsluttet 16.10.18 kl 14.00 
 
 
PM-29/18 
Gjelder: Revidering av Stillingsinstruksen 

 
Forslag til vedtak tillegg i stillingsinstruks klassetillitsvalgt: 

For klassetillitsvalgte som kun er tilstede på skolen ett av semestrene grunnet utveksling 
regnes fravær ut basert på møtene som ble avholdt semesteret representanten er tilstede. 

Forslag til vedtak falt. 
 
Forslag til vedtak tillegg i stillingsinstruks klassetillitsvalgt: 

Dersom en klassetillitsvalgt reiser på utveksling under sin vervperiode, gjelder fraværsgrensa 
for den perioden vedkommende ikke utveksler. 

Forslag til vedtak falt. 
 
Forslag til vedtak framsatt på møte av Tuva Fjærtoft Lønne 

Dersom en klassetillitsvalgt reiser på utveksling under sin vervperiode, gjelder fraværsgrensa 
for Studentådsmøtene for det semesteret vedkommende ikke utveksler. 

Forslag til vedtak falt. 
 
Forslag til vedtak stryk i stillingsinstruks for klassetillitsvalgt: 
 Det som skal strykes: Vi tar utgangspunkt i at det blir belønnet med attest. 
 
 
Sak PM-45/18  
Gjelder: Årbok 

 
Forslag til vedtak: 
 01: Parlamentet vedtar at en arbeidskomité skal forme en årbok 

02: Parlamentet gir arbeidsutvalget (AU) myndighet til å velge ut to innad i AU som kan 
begynne planleggingen rundt årboka. Arbeidskomitéen er pliktet til å holde resterende AU og 
PM oppdatert på prosessen. 

 03: Parlamentet vedtar ikke at en arbeidskomité skal forme en årbok 
 
Forslag 02 ble godkejnt med 8 stemmer for 2 stemmer mot og en avholden. 
 
 
Sak PM-46/18 
Gjelder: OU-arbeidsgruppe 

 
Forslag til vedtak: 
 01:Parlamentet vetar en arbeidsgruppe 

02: Parlamentet gir arbeidsutvalget myndighet til å utarbeide og vedta et mandat for 
arbeidsgruppen. 

 03: Parlamentet oppnevner en arbeidsgruppe for OU 
 
Forslag 02 ble enstemmig godkjent. 
 



Sak PM-47/18 
Gjelder: Orientering fra Namibiaforeningen 

 

Orientering fra Vidar Østlie: 
Namibiaforeningen opererer i sørlige Afrika, Namibia. Namibiaforeningen er medlem i 
innstamlingskontollen, og har en ekstern revisjon. Pengene som brukes i prosjektene 
kommer fra studentenes bidrag gjennom semesteravgiften og gjennom 
prosjektpenger fra samarbeidspartnere i sørlige Afrika. 
 
Pengene har gått til mobile skoler for et sårbart urfolk, skolemat og disel. Utdeling av 
sanitetsbind som gjøre at jenter kommer på skolen.  Urfolket har en avensert kultur 
men er svaklig stilt i Afrika. Namibiaforeningen ønsker også å ha et prosjekt knyttet til 
internatdrift i forbindelse med skolen.  
 
Det problem for urfolket er at det er store kvegeiere som benytter seg av jakt og 
sankeområdene de benytter. Namibiaforeningen har også brukt penger for å få en 
rettskraftig dom, slik at disse kan drives vekk fra dette området. 
 
Namibiaforeningen ønsker et tettere samarbeid med studientene og vil opprette et 
kontaktforum. Det er viktig for Namibiaforeningen at vi opprettholder bevilgningen 
uten juridis binding. 
 
Forslag til vedtak: 
 01: Parlamentet ser seg orientert i saken om Namibiaforeningen 
Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak PM 48/18 
Gjelder: Diskusjonssak om Namibiaforeningen 

 
Det kommer fram av diskusjonen at Parlamentet ønsker en juridisk bindende avtale som forteller om 
innsyn i drift og økonomi, og at penger gitt av studenter ved HINN brukes til utdanning. 
 
AU undersøker dette i forhold til NAMAS 
 
Forslag til vedtak: 
 Parlamentet tar diskusjonen til etterretning. 
Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak PM 06/18 
Gjelder: Suppleringsvalg til Parlamentet 

 
Suppleringsvalg ble gjort først i møtet for at Parlamentet skulle være vedtaksdyktig. 
Peder Opsahl ble valgt til vararepresentant fra Evenstad ved akklamasjon. 
 
 
 
 
 
 



Sak PM 37/18 
Gjelder: Valg av studentrepresentanter til styret i SINN 

 
Bendik Kaurin Evertsen ble valgt inn som vararepresntant i SINN styret ved akklamasjon. 
 
 
Sak PM 49/18 
Gjelder: Innspill til kvalitetsrapporten 

 
Parlamentet var vedtaksdyktige ved åpning av saken, og var således vedtaksdyktige med 9 
stemmeberettigede når vedtaket ble fattet jf. Kontrollkomiteen 
 
Forslag til vedtak: 
 01: Parlamentet tar diskusjonen til etterretning. 
Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent. 
 
 
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 


